片皮烤鴨·冬瓜盅仲夏宴

PEKING DUCK & WINTER MELON SOUP SUMMER FEAST

北京片皮烤鴨 Peking Duck, Roasted

豉蒜西蘭花雞樅菌炒海參

Sea Cucumber, Broccoli, Termite Mushroom, Fermented Black Bean & Garlic, Sautéed

鮮蓮八寶海皇冬瓜盅

Whole Winter Melon, Assorted Seafood, Lotus Seed, Double-boiled

南非六頭湯鮑魚·蝦籽魚肚·鮑汁扣鵝掌 6 Heads South African canned Abalone。

Fish Maw, Dried Shrimp Sauce • Goose Web, Oyster Sauce

兩弄深海大花尾龍躉

Giant Garoupa in TWO Cooking Methods 馬拉盞煎焗海班球 • 甜麵醬蒸龍躉頭腩 Garoupa Fillet, Spicy Sauce, Pan-fried • Garoupa Head & Belly, Sweet Bean Sauce, Steamed

瑤柱鴨子崧香菇炆絲苗

Fried Rice, Minced Duck Meat, Conpoy, Mushroom, Abalone Sauce, Braised

魚籽灌湯小籠包

Xiao Lung Bao, Caviar, Steamed

薑汁桃膠鮮奶燉蛋白 · 新疆棗皇糕

Double-boiled Milk, Egg White, Peach Gum, Ginger Juice •

Red Dates Pudding, Steamed

HK\$2,600 / 4位 persons

HK\$3,900 / 6 位 persons

HK\$7,800 / 12 位 persons

額外每位 Extra person HK\$650

供應期由2025年7月1日至10月31日(2025年10月4日至6日除外)·須最少一天前預訂座位·另收原價加一服務費·只限堂食享用,並不適用於廳房及宴會·優惠不可與其他優惠、折扣、餐飲券及指定現金券同時使用·帝京酒店保留修改優惠條款及細則、更改或終止此優惠之權利,恕不另行通知·如有任何爭議,帝京酒店保留最終決定權

Available from 1 July to 31 October 2025 (Except 4-6 October 2025) • Advance reservation is required one day in advance • Subject to 10% service charge based on original price • For dine-in consumption only, not applicable to private room dining and banquets • Offer cannot be used in conjunction with other promotion offers, discount, dining coupon or selected cash coupon • Royal Plaza Hotel reserves the right to amend the terms and conditions of the offers, change or delete the offers without prior notice • Should a dispute arise, Royal Plaza Hotel reserves the right to arbitrate the final decision



